

No. 10485. TREATY ON THE NON-PROLIFERATION OF NUCLEAR WEAPONS. OPENED FOR SIGNATURE AT LONDON, MOSCOW AND WASHINGTON ON 1 JULY 1968¹

N° 10485. TRAITÉ SUR LA NON-PROLIFÉRATION DES ARMES NUCLÉAIRES. OUVERT À LA SIGNATURE À LONDRES, MOSCOU ET WASHINGTON LE 1^{er} JUILLET 1968¹

ACCESSIONS

Instruments deposited with the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on:

26 February 1975

SIERRA LEONE

(With effect from 26 February 1975, provided that the deposit in London was the effective deposit for the purposes of article IX of the Treaty.)

26 March 1975

WESTERN SAMOA

(With effect from 26 March 1975, provided that the deposit in London was the effective deposit for the purposes of article IX of the Treaty.)

Certified statements were registered by the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on 17 December 1975.

ADHÉSIONS

Instruments déposés auprès du Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le :

26 février 1975

SIERRA LEONE

(Avec effet au 26 février 1975, dans la mesure où le dépôt à Londres a sorti les effets prévus par l'article IX du Traité.)

26 mars 1975

SAMOA-OCCIDENTAL

(Avec effet au 26 mars 1975, dans la mesure où le dépôt à Londres a sorti les effets prévus par l'article IX du Traité.)

Les déclarations certifiées ont été enregistrées par le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le 17 décembre 1975.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 729, p. 161; for subsequent actions, see references in Cumulative Index No. 11, as well as annex A in volumes 753, 757, 763, 764, 768, 772, 776, 792, 797, 820, 830, 832, 836, 850, 880, 894 and 941.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 729, p. 161; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans l'Index cumulatif n° 11, ainsi que l'annexe A des volumes 753, 757, 763, 764, 768, 772, 776, 792, 797, 820, 830, 832, 836, 850, 880, 894 et 941.